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مؤسسة سعودية أسست عام 2009م - 1430هـ  ، متخصصة في تقديم حلول
هندسية متكاملة لقطاع المقاولات العامة في مجال التكييف والتبريد على
المستوى الحكومي والمستوى الخاص ، بشكل يضمن حصول عملائنا الكرام على
أعلى معايير الجودة العالمية ، نقدم لك في نجود الرياض أفضل الحلول الهندسية
تقن ، بمنهجية علمية عن طريق تطبيق توصيات الجودة العالية والأداء الفني المُ
والتعامل الإداري الاحترافي ، مع الاعتماد على أفضل المهندسين و الكوادر ، لكي
ا . تتركز خبراتنا في الحلول الهندسية المتكاملة لأنظمة ا إيجابيً شكل نجود الرياض فارقً تُ
التكييف المركزي والاسبليت و أنظمة HVAC الحرارية الجوفية و أنظمة التدفق
المتغير للمبردات )VRF( وتأسيس المواسير النحاسية وغرف وسيارات التبريد
والتجميد ، نهدف للتقدم دائماً ، ونسعى للتطور والابتكار ، نفكر بالمستقبل لنصنعه
للبقاء في المقدمة كمؤسسة ذات إرادة وهدف ، تماشياُ مع التطور الكبير في

تكنولوجيا مشاريع التكييف ، وتحقيقاً لرؤية المملكة العربية السعودية 2023 .

نحنمن



US
A Saudi institution established in 2009 AD - 1430 AH, specialized in providing
integrated engineering solutions to the general contracting sector in the field of air
conditioning and refrigeration at the government and private levels, in a way that
ensures that our valued customers obtain the highest international quality standards.
Applying high-quality recommendations, elaborate technical performance, and
professional administrative dealings, while relying on the best engineers and cadres, in
order for Nojoud Al-Riyadh to make a positive difference. Our expertise is
concentrated in integrated engineering solutions for central and split air conditioning
systems, geothermal HVAC systems, variable flow refrigerant systems (VRF), copper
pipes and refrigeration and freezing rooms and cars. In line with the great
development in the technology of air conditioning projects, and to achieve the vision
of the Kingdom of Saudi Arabia 2023.

ABOUT



إن السنوات الماضية شهدت تطوراً سريعا جدا، لا يكاد يصدق ، وقد واكبت نجود الرياض
هذا النمو وتعاملت مع هذا التطوير وفق مبدأين وقيمتين مهمة وهما : السرعة 

و الاتزان .، فقد كنا الأسرع في تطوير خدماتنا بحيث تواكب سرعة المتغيرات الدائمة
في أذواق وحاجات عملائنا كما تضاعفت قدراتنا وامكانياتنا الإنتاجية والجودة أكثر من
ضعف ، وهذا ما خلق الاتزان ، و إننا عازمين على مزيد من النمو والتقدم بخطوات ثابتة و
واثقة من ، خلال تطبيق رؤيتنا بأن نكون الخيار الأول لمستهلكي التكييف في

المملكة العربية السعودية ، وفق رؤية المملكة 2030 .

الرؤية 



VISION

The past years have witnessed a very rapid, almost unbelievable development,
and Nojood Al-Riyadh has kept pace with this growth and dealt with this
development according to two principles and two important values: speed
And balance. We have been the fastest in developing our services so as to keep
pace with the speed of permanent changes in the tastes and needs of our
customers. Our capabilities, production capabilities, and quality have more than
doubled, and this is what created balance, and we are determined to further
growth and progress with steady and confident steps, through the application
of Our vision is to be the first choice for air-conditioning consumers in the
Kingdom of Saudi Arabia, according to the Kingdom's Vision 2030.



رسالتنا تقديم أفضل جودة في تنفيذ المشاريع لعملائها ، والاستشارات والحلول

المتفوقة للعملاء الكرام والمجتمع من خلال تقديم المنتجات والخدمات المتميزة.

وأن تحافظ على استدامة نموها لتقدم لأصحاب المصلحة فيها الدعم غير المحدود

لتحقيق رفاهيتهم وراحتهم .

الرسالة  



MISSION

Our mission is to provide the best quality in the implementation of projects to its

customers, and superior consulting and solutions to our valued customers and

society by providing distinguished products and services. And to maintain the

sustainability of its growth to provide its stakeholders with unlimited support to

achieve their well-being and comfort.



سنستمر بتنفيذ مهمتنا وذلك من خلال تحقيق ألأهداف التالية :

1. تحقيق التميز والإلتزام الوطني في استثماراتنا .

2. تطوير الكوادر الوطنية ذات الكفاءة والحفاظ عليها في جميع اقسام العمل.

3. تحقيق أفضل خدمة للعملاء والحرص على رضاهم .

أهدافنا



OUR GOALS

We continue to implement our mission

 by achieving the following objectives:

1. Achieving excellence and national commitment in our investments.

2. Developing and maintaining qualified national cadres in all work departments.

3. Achieving the best customer service and ensuring their satisfaction.



مهمتنا هي مد يد العون للعملاء من خلال تقديم الاستشارات المجانية ، من خلال

توفير أفضل الحلول في مشاريع تكييف الهواء ، من خلال الأنظمة الحديثة ، وأنظمة

التهوية لاسترداد الحرارة )HRV( ، وأنظمة تدفق التبريد المتغير )VRF( ، وأنظمة

التدفئة والتهوية الحرارية الأرضية. أو الإستفادة القصوى من وفرة ثروات المملكة

العربية السعودية بأسلوب رفيع المستوى

مهمتنا



OUR MISSION

Our mission is to extend a helping hand to clients by providing free
consultations, through Providing the best solutions in air conditioning projects,
through modern systems, heat recovery ventilation (HRV) systems, variable
refrigerant flow (VRF) systems, and geothermal HVAC systems. Or to make the
most of the abundant raw resources of the Kingdom of Saudi Arabia in a high
level manner



مشاريعنا

مجمع راف فيلا - 20 فيلا - حي النرجس

شركة اي كيو العقارية



OUR PROJECTS

RAV VILLA COMPOUND - 20 VILLAS - AL-ARID DISTRICT

IQ REAL ESTATE COMPANY



مشاريعنا

برج سكني تجاري

مجموعة الرفاعي للاستشارات الهندسية



OUR PROJECTS

COMMERCIAL RESIDENTIAL TOWER

AL-RIFAI GROUP FOR ENGINEERING CONSULTANTS



مشاريعنا

مشروع لافنير  - الرياض
حي الروضة

مشروع لافنير - الرياض
حي الجنادرية

مشروع لافنير - الرياض
حي الرحاب

شركة ال متعب العقارية



OUR PROJECTS

L'AVENIR PROJECT - RIYADH
RAWDA AREA

L'AVENIR PROJECT - RIYADH
JANADRIYAH DISTRICT

L'AVENIR PROJECT - RIYADH
AL-REHAB NEIGHBORHOOD

AL MITEB REAL ESTATE COMPANY



مشاريعنا

مجمع فلل - حي العليا

شركة الارجاء العقارية



OUR PROJECTS

VILLAS COMPLEX - OLAYA DISTRICT

ARJAA REAL ESTATE COMPANY



مشاريعنا

مجمع فلل - حي العليا

شركة املاك الكيان العقارية



OUR PROJECTS

VILLAS COMPLEX - OLAYA DISTRICT

AMLAK AL-KIAN ESTATE COMPANY



مشاريعنا
فلل سكنية و قصور

مجمع فلل الراجحيمجمع فلل العلولةقصر البقمي



OUR PROJECTS

BAGMI PALACEALOULA VILLAS COMPLEXAL-RAJHI VILLAS COMPLEX

RESIDENTIAL VILLAS AND PALACES



مشاريعنا

شركة الهذلولشركة ذيبان والعابدشركة اسواق العثيم

معارض تجارية و مولات



OUR PROJECTS

OTHAIM MARKETS COMPANYTHEBAN AND AL-ABED COMPANYAL-HATHLOUL COMPANY

TRADE FAIRS AND MALLS



مشاريعنا

نوره بلازا

معارض تجارية و مولات



OUR PROJECTS

NORA PLAZA

TRADE FAIRS AND MALLS
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تمر كل الشركات سواء كانت صغيرة أو متوسطة أو كبيرة أو حتى
الشركات العالمية متعددة الجنسيات، بنفس مراحل التطور ، وتختلف

في استراتجية الادارة والاستمرارية

سجل النمو



COMPANY GROWTH
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All companies, whether small, medium, large, or
even international multinational companies, go
through the same stages of development, and
differ in management and continuity strategy.



شركاء النجاح



SUCCESS PARTNERS



SUCCESS PARTNERS شركاء النجاح



كلمة المدير العام

عبد الله بن زايد الحبردي 

المجهود الذي بذل لاخراج رؤية المملكة التي نسير تحت رايتها لتجعلنا في مصاف
الدول العالمية المنتجة المصنعة ، يجب ان يستثمر في جميع المجالات ، خاصة
في مجال تكنولوجيا تكيف الهواء مع استمرار التزامنا تجاه مسؤوليتنا
المجتمعية، للتعريف بالأنظمة والبدائل الحديثة الأقل في استهلاك الطاقة

والأعلى كفاءة، لتقديمها بين يدي عملاؤنا الأعزاء



GENERAL MANAGER'S SPEECH

ABDULLAH BIN ZAYED AL-HABARDI

The effort that has been made to bring out the vision of the Kingdom, under
whose banner we walk, to make us among the global producing and industrialized
countries. It must invest in all fields, especially in the field of air
conditioning technology, while continuing our commitment towards our social
responsibility, to introduce modern systems and alternatives that are less in
energy consumption and higher in efficiency, to provide them In the hands of
our dear customers



OUR FOUNDERCALL US اتصل بنا

920013509

WWW.NOJOODRUH.COM

@NOJOODRUH

SALES.NOJOODRUH.COM

الرياض - الدائري الشرقي الفرعي - حي الازدهار

RIYADH - EASTERN RING BRANCH -
AL IZDIHAR DISTRICT




